
L'ús de la biblioteca

Dimensió social
Milloren la integració i la cohesió social 
ja que els integrants dels CLF participen 
més en activitats col·lectives i en entitats.

Els usuaris del CLF augmenten la freqüència 
de visites a la biblioteca i l'ús dels 
seus serveis.

+29% 

+30% 

Et pots 
descarregar:

L’estudi

Entitats

Activitats 
col·lectives

Avaluació de l’impacte dels Clubs de Lectura Fàcil (CLF)
2017

de la Xarxa de Biblioteques Municipals de la Diputació de Barcelona

Impacte en la dimensió cognitiva
Els CLF incrementen l’hàbit lector en un…

54%

Gairebé tots els usuaris
dels CLF recomanarien el club

+8,5%
Un 
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ho farien

per sobre
de la mitjana

Xarxa de Biblioteques Municipals

64,8%

76,7%

Dones

Homes/dones
majors de 55 anys
representen el

El perfil dels usuaris del CLF són dones 
d'uns 55 anys que han conegut el club 
de lectura a la biblioteca i a través dels 
cursos de català. 

Com han conegut el CLF?

a través de la 
biblioteca

a través dels 
cursos de català

30%

32%

Perfil dels usuaris 


